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教育背景

北京信息科技大学学士。

专业经历

耿律师执业前曾在政府机关及国有企业核心部门任职多

年，现为北京市海勤律师事务所执业律师。

执业领域及专长

民商事争议解决、不良资产处置、刑事辩护。以往工作经

历使耿律师在国有企业商事争议解决领域具有丰富的理论

知识和实践经验，同时专注于婚姻、继承、合同等民事争

议纠纷；认真、负责的工作态度使耿律师在某大型商业银

行不良资产处置工作中取得了良好效果；曾多次参与寻衅

滋事、故意伤害、强迫交易、开设赌场等罪名的犯罪刑事

辩护工作，对刑事案件具有丰富的工作经验。自执业以

来，耿律师始终秉持严于律己、对客户高度负责的职业态

度，以及高效、专业的执业精神，持续为各类客户提供服

务，他热情认真的工作作风赢得了众多客户的广泛认可和

一致好评。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor, Beijing Information Science and Technology University.

Professional Experience
Mr. Geng has an extensive background in government and 
state-owned enterprises, serving in key roles for several years. He 
is currently a dedicated practicing lawyer at Beijing Highking 
Law Firm.

Practice Areas
Mr. Geng specializes in civil and commercial dispute resolution, 
non-performing asset management, and criminal defense. His 
previous roles have equipped him with a wealth of theoretical 
knowledge and hands-on experience in resolving commercial 
disputes for state-owned enterprises. He also has a keen focus on 
civil disputes, including those related to marriage, inheritance, 
and contracts. His diligent and responsible approach has led to 
successful outcomes in managing non-performing assets for a 
major commercial bank. Mr. Geng has been involved in numer-
ous criminal defense cases, including those involving affray, 
intentional injury, forced trading, and illegal gambling opera-
tions, giving him a rich breadth of experience in criminal law. 
Since beginning his practice, Mr. Geng has consistently demon-
strated a commitment to the highest standards of professional 
conduct, maintaining a strong sense of responsibility to his clients 
and delivering efficient, expert legal services. His dedication and 
earnest work ethic have earned him widespread recognition and 
high praise from a broad range of clients.

Language Skills
Mandarin and English


